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DATUM:   27 februari 2024 

LOCATIE:  clubhuis 

AANWEZIG: 75 leden incl. 6 bestuursleden 

AFMELDINGEN: 11 leden 

_______________________________________________________________________________ 

 

1. Opening en mededelingen 

De voorzitter heet iedereen van harte welkom op de 14e vergadering van de vereniging.  

Hij vermeldt de namen van de tien leden die zich afgemeld hebben. (NB Nog één afmelding 

nagekomen). 

Er zijn op voorhand schriftelijk drie vragen ingediend.  

De agenda is opgesteld door de secretaris, Frank Mouwen, en wordt ongewijzigd vastgesteld.  

Han Wessels, baancommissaris, zal in de pauze vertellen over de droogte en de nattigheid op 

de baan en Rens van der Schouw zal ons bijpraten over de opvolging van E-Golf4u.  

De voorzitter stelt het bestuur voor en vermeldt de volgende activiteiten van het bestuur het 

afgelopen jaar. Het bestuur heeft tien keer vergaderd. Een lid van het bestuur is aanwezig 

geweest bij de vergaderingen van de Evco en de Marshallcommissie en een afvaardiging van 

het bestuur heeft deelgenomen aan een (interne) vergadering over de opvolging van E-

Golf4U. Het bestuur heeft verder vergaderd met alle commissievoorzitters, met een 

afvaardiging van de Weco en de Evco en met de nieuw benoemde 

Vertrouwenscontactpersoon (VCP) en het bestuur heeft met de Agendacommissie vergaderd 

over het jaarplan. 

Ook is (een afvaardiging van) het bestuur aanwezig geweest bij door de NGF georganiseerde 

bijeenkomsten over het nieuwe jeugdplan, Welcome to the Club en bij twee algemene 

vergaderingen van de NGF. Onze nieuwe accountmanager bij de NGF is kennis komen maken 

in een bestuursvergadering en een andere medewerker van de NGF is uitleg komen geven 

over Players 1st (een onderzoeksmethode die baaneigenaren en clubbesturen inzicht geeft in 

wat leden en gastspelers vinden van de golfbaan en de club).  

Tot slot is een afvaardiging van het bestuur bij de notaris geweest om de gewijzigde statuten 

te tekenen.  

 

2. Terugblik 2023 

Aan de hand van een PowerPointpresentatie neemt de voorzitter de activiteiten en 

wedstrijden van het afgelopen jaar door. Deze zijn ook terug te vinden in het jaarverslag 

2023, dat voor het grootste deel door de voorzitters van de commissies is geschreven. Daar 

wordt kortheidshalve naar verwezen. In aanvulling daarop vermeldt de voorzitter: 

-Ook dit jaar kan men zich opgeven voor de (drie) plaggendagen in maart in E-golf4U. De 

inschrijving is al bijna vol. 

-Ook dit jaar is er een openingswedstrijd (op 3 maart), die zelfs overtekend is.  
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-Tijdens Bird Watching Day zijn 51 vogelsoorten gespot, waaronder ransuilen en appelvinken.  

-De Handicartwedstrijd kende een grote opkomst en heeft € 1.643,00 voor de Stichting 

Handicart opgebracht. 

-De TC en Theo Lankhorst (referee) hebben geholpen bij de promotiewedstrijden voor de 

hoofdklasseteams, waar Het Woold eens in de vijf jaar de baan voor ter beschikking moet 

stellen. 

-De kampioenswedstrijd van het NGF-jeugdteam was een enorm spektakel. Ons jeugdteam is 

gepromoveerd naar hoofdklasse. De Jeugdcie wordt erg bedankt voor de begeleiding. 

-De NGF-kampioensteams hebben ieder een lunchbon gekregen.  

-Er is geen dia van de Limbra Challenge. Er waren 82 deelnemers en er is ruim € 3.000,00 

voor het goede doel opgehaald.   

-De superbowl is gewonnen door Gré Peeters en Jan Vries. 

-Op de Marshall-golfdag werd de Wooldkoek uitgedeeld.  

-Woold Masters: het aantal deelnemers viel wat tegen. Hopelijk zijn er dit jaar meer 

deelnemers.  

-Het Eindejaarstoernooi was best moeilijk: slaan met de club die je gegrabbeld had viel niet 

altijd mee.  

- Het Vrijwilligersdiner was heerlijk; we hebben niet voor niets het beste golfrestaurant! 

De voorzitter bedankt alle commissies hartelijk voor de organisatie van de evenementen, 

wedstrijden en overige activiteiten. 

3. Vooruitblik 2024, voortgang beleid speerpunten 

Communicatie 

-De website is aangepast in samenwerking met Pierre van Lier en mag geslaagd 

genoemd worden. 

-De evenementenmodule is ingevoerd. Dat betekent dat belangrijke evenementen nu 

bovenaan blijven staan.  

-De Nieuwsbrief (Rens van der Schouw) bereikt de leden goed. 

-De beslissing over het al dan niet in gang zetten van de onderzoeksmethode van 

Players 1st moet nog genomen worden.  

Meer jongere leden betrekken bij activiteiten (tot 40 jr) 

-Uit de getoonde tabel blijkt dat de leden gemiddeld 6 jaar ouder zijn geworden 

(2011 ten opzichte van 2023). Dit is overigens een landelijke trend; er komen te 

weinig jonge golfers bij. Daarom zijn we aangesloten bij de landelijke campagne van 

de NGF ‘Welcome to the Club’ (WttC). De bedoeling daarvan is het promoten van golf 

bij jongeren tot 40 jaar. Een afvaardiging van het bestuur heeft een workshop en een 

Online bijeenkomst bijgewoond. Het is nog geen doorslaand succes, maar het heeft 

tijd nodig. We zijn er net pas mee begonnen. We hebben nog geen nieuwe leden via 

WttC gekregen. 

-Voor de jeugd is er een nieuw Jeugdplan 2024, zie de website, dat is gebaseerd op 

het Jeugdplan van de NGF. De bedoeling is dat het vooral leuk moet zijn voor de 
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jeugd: het hele jaar rond trainen en spelen, niet teveel regels en veel de baan in. Het 

bestuur is erg enthousiast over het plan. 

Deelname aan activiteiten 

-De deelname viel eigenlijk best mee. In 2018 nam 29% van de leden deel aan 

activiteiten, in 2023 was dat 52% van de leden. De toename kwam vooral door 

corona en is nadien iets verminderd, maar het zou wel op het huidige niveau moeten 

blijven. De vernieuwde Introductiecommissie (voorzitter Marjolein van der Kruis) 

moet daarbij helpen. Die commissie gaat actief te werk in samenwerking met onder 

anderen de Evco en onder meer door middel van een binnenkort te starten 

buddysysteem, waarbij nieuwe golfers en golfers die komen van andere verenigingen 

door een buddy, een lid van de club, wegwijs worden gemaakt binnen de club. 

Tuesday Practice Day, waar nieuwe golfers aan deel kunnen nemen, zal daarbij ook 

helpen.  

Vervanging E-Golf4U. Rens van der Schouw zal daar uitleg over geven in de pauze.  

4. Notulen AV ‘s 2023 

Op pagina 3 bij 3 d. staat een verschrijving: 2020 moet zijn 2030. 

De notulen worden vastgesteld en goedgekeurd. Dank aan secretaris Frank Mouwen. 

 

5. Jaarverslag 2023 

Dit wordt vastgesteld en goedgekeurd met dank aan de voorzitters van de commissies en 

secretaris Frank Mouwen.  

 

6. Financieel verslag 2023 en begroting 2024 

De penningmeester geeft uitleg aan de hand van de in de PowerPoint getoonde cijfers.  

De winst- en verliesrekening. Het verlies van ca. € 700 is vooral te verklaren door de 

verhoging van de NGF-contributie; verder is er weinig verschil ten opzichte van 2022. De 

begroting 2023 vermeldde een veel groter negatief resultaat, nl. € 7.000. Dat het in 

werkelijkheid € 700 is, komt door meer contributie-opbrengsten, rente-inkomsten en minder 

kosten (de begrote budgetten voor evenementen en wedstrijden zijn niet opgegaan). 

De balans: de activa zijn omhoog gegaan door de aanschaf van de marshall-auto. 

In het verleden is de afspraak gemaakt dat het eigen vermogen 80% van de inkomsten zou 

bedragen. Het is nu 83%.  

Antwoord op de vraag op de mondelinge vraag van Han Arets waar de afschrijvingen zitten: 

de afschrijving op de marshall-auto komt in het resultaat onder de marshall-kosten. Op deze 

auto is nog niet afgeschreven, want deze is in december 2023 aangeschaft. 

Antwoord op de mondelinge vraag van Ted Schulkes waarom het eigen vermogen 80% van de 

inkomsten (contributie) moet bedragen: er moet een bedrag in kas zijn om aan de leden een 

teruggave te kunnen doen als geen van de leden meer zou kunnen golfen om wat voor reden 

dan ook. 
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De voorzitter beantwoordt de vooraf schriftelijk gestelde vragen van Theo Lankhorst en Jan 

Liebregts over de kosten van de competitieteams, mede aan de hand van de dia waarin de 

bijdragen aan de competitieteams in 2023 en 2024 zijn gespecificeerd, als volgt.  

‘Het beleid van de competitieteams is sedert 2013 vastgelegd in het competitiereglement; 

daarin staat vermeld dat de vereniging bijdraagt aan de training van de vaandelteams, de 

jeugdteams en verder de bijdrage voor de andere teams, de kledingbijdrage en het feit dat 

recreatief en competitief hand in hand gaan. 

Een stukje geschiedenis: Heren 1 werd in 2013 samengesteld uit spelers die vanuit de eigen 

jeugdopleiding doorstroomden. Het bestuur en ik wilden die jeugd behouden. Dit resulteerde 

in een plan van Rob Mouwen met als doel ons Heren 1 team uiteindelijk te laten spelen in de 

1ste klasse. 

Dat plan kostte destijds zo’n € 1.400, waarvan de vereniging € 800 bijdroeg en de heren de 

rest zelf hebben bijgedragen. Dat is niet gewijzigd met dien verstande dat er natuurlijk sprake 

was van prijsstijgingen. 

Voor Dames 1 was er ook een plan, maar veel bescheidener. Naar de reden daarvan moet ik 

nu gissen en dat is niet verstandig. Terugkijken heeft nu geen zin. 

Ik vertel daarbij dat hierbij meespeelde dat het ook bij andere verenigingen usance is om 

voor minstens de vaandelteams bij te dragen aan trainingsfaciliteiten. 

In 2013 kregen de teams € 300 bijdrage van het bestuur, alleen dat waren maar 4 teams; 

klein bier dus. 

In 2016 waren er 9 teams en besloot het bestuur dat er € 2.700 totaal aan bijdragen werd 

toegekend, maar met de restrictie dat als er meer teams bijkwamen, dit het maximum bleef. 

Zo geschiedde twee jaar, maar om een of andere reden (voldoende geld?) is dit weer 

losgelaten.  

Dit jaar zijn er 17 teams.  

Vorig jaar is de begroting 2024 besproken in het bestuur en wij zijn op basis van een aantal 

zaken tot de conclusie gekomen dat het bestaande beleid is verouderd; een mooi kasteel 

gebouwd op drijfzand. 

Ik noem een aantal zaken: 

- Door de groei van het aantal competitieteams is een financiële disbalans ontstaan: 

12% van de leden slokt bijna 20 % van de begroting op; 

- Er zijn geluiden als: moeten andere leden bijdragen aan de drank en het eten van 

competitiespelers en moeten andere leden bijdragen aan de kleding van 

competitiespelers? 

- Waarom is er zo’n discrepantie tussen de trainingsbijdrage van Heren 1 en Dames 1? 

- Wat zijn nu competitieve en recreatieve teams en moet er verschil zijn? 

- Daar komt de mening van Jan Liebregts nog bij: schrap de trainingsbijdrage. 

Het bestuur heeft toen besloten om begin 2024 een nieuw beleid te ontwikkelen inzake de 

competitieteams voor 2025; vanzelfsprekend zullen we dit doen in overleg met de TC.  
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Het bestuur heeft eveneens besloten om voor 2024 het bestaande beleid zoveel mogelijk te 

continueren om tijdens het spel de spelregels niet te veranderen. 

Alleen de teambijdrage is verlaagd in lijn met een eerder bestuursbesluit en de bijdrage voor 

Dames 1 is verhoogd na overleg met de teamcaptain. 

Zodra we met de TC nieuw beleid hebben geformuleerd, zullen we dat de leden kenbaar 

maken.’ (Agendapunt volgende AV). 

De penningmeester licht de begroting 2024 toe. Er zijn meer contributie-inkomsten begroot 

in verband met de contributieverhoging. De NGF-contributie zal de komende jaren stijgen, 

onze contributie niet. 

Er worden nog enkele vragen gesteld die de penningmeester kort kan beantwoorden. 

7. Bevindingen kascommissie 

Rudolf Raymakers: het financieel jaarverslag klinkt als een klok. Graag applaus voor de 

penningmeester en het advies aan de vergadering om het jaarverslag goed te keuren. Een 

warm applaus van de aanwezigen voor de penningmeester volgt. Een door genoemde 

kascommissieleden ondertekend jaarverslag bevindt zich in de administratie bij de 

penningmeester. Het bestuur wordt door de vergadering gedechargeerd voor het gevoerde 

financiële beleid.    

 

8. Benoeming leden kascommissie 2024 

Volgens art. 15, lid 4 van de Statuten moet een kascommissie worden benoemd ter 

beoordeling van het Financieel Verslag 2024 in 2025. 

Aftredend is Rudolf Raymakers, voorgedragen wordt Jo Saes. De vergadering gaat akkoord 

door middel van applaus. 

PAUZE: 

Baancommissaris Han Wessels licht ons voor over klimaatverandering, droogte en nattigheid aan de 

hand van een PowerPointpresentatie. Door klimaatverandering zijn de weersextremen toegenomen 

en is de zomer te droog en de herfst te nat. Er moet noodzakelijkerwijs een trendbreuk komen: 

minder water onttrekken, meer water vasthouden en meer water infiltreren. De baan is nog nooit zo 

lang dicht geweest als deze winter vanwege de nattigheid en we hebben afgelopen zomer tegen een 

sproeiverbod aangezeten op last van het Waterschap.  

Droogte: Golfbanen vallen in de categorie agrarisch grasland. Daar zitten restricties op voor wat 

betreft beregening. De NGF zegt: ‘geel is het nieuwe groen; alleen green en teebox beregenen’, maar 

wij willen liever geen gele fairways. Het Woold heeft een eigen bedrijfsbodem en waterplan op grond 

waarvan wellicht een beregeningsverbod voorkomen kan worden. Het idee is: er is een 

neerslagoverschot (op 74 ha); wij verbruiken maar 11% van de aan het grondwater toegevoegde 

neerslag voor beregening.  
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Nattigheid: Het drainagesysteem op Het Woold werkt op zich goed; het water zakt in de bodem en 

wordt zo lang mogelijk vastgehouden. Bij overloop wordt het overtollige water afgevoerd via de 

vijvers/poelen en de Eeuwselse Loop. Het gaat om relatief kleine problemen bij bijvoorbeeld hole 5/6 

en de holes 4 en 14. De oplossing zit in het aanleggen van meer drainage en het plaatsen van dichte 

buizen waar wortels in de drainagebuizen met gaatjes groeien. Daar wordt nu aan gewerkt. Bij hole 

14 wordt een nieuw, verhoogd, pad gemaakt. 

Tot slot vraagt Han aandacht voor de Werkgroep Onderhoud Natuur die eenmaal per maand een 

ochtend klussen doet op de golfbaan. Er zijn nog nieuwe mensen nodig, dus wie meldt zich aan? 

Rens van der Schouw: Overgang naar nieuw softwarepakket aan de hand van een 

PowerPointpresentatie. E-golf4U gaat stoppen per ultimo 2025. Het is overgenomen door 

Nexxchange, een Oostenrijks bedrijf. De vraag is wat wij gaan doen: blijven we bij Nexxchange of gaan 

we overstappen naar een ander softwarepakket. Daarvoor is een aantal mensen (uit bestuur, Weco, 

PR, management) begin 2024 bij elkaar geweest. De pakketten (bestaande uit de onderdelen 

starttijden, wedstrijden en administratie) gaan vergeleken worden. Gebruiksvriendelijkheid, zowel 

front-end als back-end, is erg belangrijk. Alles (o.a. reserveringen, nieuws, ledensaldo, baanstatus, 

scorekaarten) moet, anders dan nu, op één ‘locatie’ kunnen. De testfase van drie voorgeselecteerde 

pakketten gaat binnenkort beginnen (test bijvoorbeeld tijdens een reguliere wedstrijd). In juni 2025 

moet de keuze voor een pakket gemaakt worden, in augustus tot en met oktober 2025 wordt de 

migratie voorbereid en in november 2025 is het migratiemoment. Dat zal ongetwijfeld ‘terror’ zijn, 

zoals Pierre van Lier het zegt, maar het zal ons gaan lukken. Uiteraard gaan de betrokken commissies 

en de leden ingeleerd en voorgelicht worden.  

9. Verkiezing bestuursleden 

a. Ingevolge artikel 12, lid 2 van de Statuten heeft het Bestuur (zie Bestuursverslag van 14-01-
2013, punt 14) een rooster van aftreden gemaakt en is thans aftredend en herkiesbaar: 
P.A.H.J. (Piet) Berkvens, bestuurslid/penningmeester. Vanuit de vergadering is geen 
kandidaatstelling overeenkomstig het gestelde in artikel 11, lid 2 van de Statuten naar voren 
gebracht voor de functie van een bestuurslid.  
Het applaus van alle aanwezige leden bevestigt zijn herverkiezing. 

b. J.C.M. (Jan) Beenker, bestuurslid/vice voorzitter, heeft te kennen gegeven te willen 

terugtreden. De voorzitter spreekt Jan als volgt toe.  

‘Jan is sinds 2010 een toegewijd lid van onze club en heeft gedurende deze periode als 

vrijwilliger veel inbreng gehad bij het opzetten en mede door-ontwikkelen van verschillende 

commissies binnen de vereniging. Kort na de oprichting van de vereniging werd Jan lid van de 

Evco en vanaf de opening van de Vier Eijckenbaan startte hij direct als Marshall. Bij de Evco 

werd hij al snel tot voorzitter gekozen welke functie hij vervulde tot eind 2013. Vanaf dat 

moment werd hij in het bestuur van de vereniging gekozen waar hij tot nu toe zijn taak als 

vicevoorzitter heeft vervuld. Ondertussen heeft hij zich ook nog ingezet bij de HCP54-

commissie en heeft hij onze marshalls mede begeleid bij hun werkzaamheden, waarbij hij 

onder andere ook richtlijnen heeft opgesteld voor een uniforme taakuitvoering van de 
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marshalls.  Daarnaast was Jan vanuit het bestuur contactpersoon voor de Evco. Jan heeft 

bewezen een toegewijd lid te zijn en mede door zijn inbreng heeft de club mooie  

ontwikkelingen doorgemaakt. Bovendien is Jan een fervent fotograaf en door de jaren heen 

heeft hij bij talloze evenementen en wedstrijden het beeldmateriaal verzorgd; veel van zijn 

foto’s zijn dan ook nog steeds terug te vinden op onze website. Jan is ook een actief lid van de 

club en zijn deelname aan wedstrijden en evenementen wordt altijd zeer gewaardeerd; hij 

draagt bij aan de gezellige en uitnodigende sfeer. Bovendien is hij niet alleen goed 

geïnformeerd over alles wat er op de golfbaan gebeurt, maar fungeert hij ook als vraagbaak 

voor veel leden en is ook altijd bereid om anderen te helpen. Ik heb Jan leren kennen als 

iemand met veel kennis van de vereniging, recht door zee, met duidelijke standpunten en 

iemand die op voortreffelijke wijze een moeilijk gesprek kon aan gaan. En de vraag of hij 

graag golft? Zijn passie voor golf is zo groot dat hij een paar keer per jaar naar Spanje reist of 

zelf rijdt om daar te golfen, samen met andere leden of met zijn partner en in het laatste 

geval blijft hij gewoon zes weken weg… Jan, bedankt voor je inzet en toewijding vanaf de 

oprichting van onze vereniging en daarom stelt het Bestuur de aanwezige leden voor om Jan 

Beenker te benoemen tot Lid van Verdienste.’ 

De aanwezige leden applaudisseren luid en daarmee is Jan Beenker benoemd tot Lid van 

Verdienste. Hij krijgt een mooie bos bloemen overhandigd en wordt van harte gefeliciteerd. 

Jan reageert: dit had hij niet verwacht, maar hij is er erg blij mee. Hij heeft met veel 

toewijding in bestuur gezeten gedurende 11 jaar. Hij wenst zijn opvolger veel succes. Jan 

bedankt ook het management voor de prettige samenwerking. 

c. Nu Jan Beenker is teruggetreden stelt de voorzitter voor R. (Raymond) Koster te benoemen 

tot bestuurslid. De verkiezing wordt met applaus van de aanwezige leden bevestigd. Raymond 

Koster stelt zich kort voor en bedankt de aanwezigen voor het in hem gestelde vertrouwen.  

 

10. Instellen Continuïteitscommissie 

Op grond van (het nieuwe) artikel 2 lid 5 van de Statuten moet een Continuïteitscommissie 

worden benoemd, aan wie bij belet of ontstentenis van alle bestuursleden tijdelijk alle 

bestuurstaken en bestuursbevoegdheden toekomen.  

De voorzitter stelt voor te benoemen als leden van de Continuïteitscommissie: Harry Span, 

Jan Derks en Frans van Eijk. De aanwezigen onderstrepen de benoemingen met applaus.  

 

11. Mutaties commissies 2023 

Vijf commissieleden hebben afscheid genomen en er zijn vijf nieuwe commissieleden bij 

gekomen. Totaal zijn er 74 vrijwilligers.  

 

12. Bekendmaking Vrijwilliger van het Jaar 

De voorzitter zegt het volgende. ‘De afgelopen periode is door de commissie Vrijwilliger van 

het Jaar een enquête gehouden onder de vrijwilligers (bestuurs- en commissieleden) van Het 

Woold. De commissie bestaat uit Pierre van Lier, Jan van der Vorst, Rens van der Schouw en 

voorzitter Harry Peeters. Bedankt voor jullie werk. Er zijn bij de commissie in totaal 25 
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nominaties binnengekomen. Op basis hiervan heeft het bestuur besloten om Sjaak Leenders 

te benoemen tot vrijwilliger van het jaar. De volgende motivaties werden gegeven: 

1.  Mede oprichter en lange tijd voorzitter van de Weco. 

2. Sjaak is een deskundig opleider geweest voor nieuwe Weco-leden. 

3. Sjaak zette zich reeds op vele fronten in tijdens de pionierstijd van het Woold; dus vóór de 

oprichting. 

4. Sjaak heeft sinds de oprichting van het Woold een prominente rol gespeeld binnen de Weco 

en eindeloos veel wedstrijden voor leden georganiseerd, vaak zonder dat iemand besefte wat 

Sjaak allemaal deed. Binnen de Weco kon iedereen altijd een beroep op hem doen.  

5. Sjaak maakte op de achtergrond en soms ook op de voorgrond het verschil voor leden.’ 

 

Sjaak krijgt een heel hartelijk applaus van alle aanwezigen en een cadeaubon. Het bestuur 

heeft besloten om voortaan de bekendmaking van de uitverkiezing van de vrijwilliger van het 

jaar tijdens het vrijwilligersdiner te doen. De nieuwe werkwijze zal nog geëvalueerd worden. 

 

13. Rondvraag 

Jan Pieterse heeft schriftelijk vooraf een vraag gesteld over de kosten van voorspelen voor 

gasten-competitiespelers. Bij andere clubs wordt korting verleend op basis van 

wederkerigheid, terwijl hier de normale green fee moet worden betaald. De vraag luidt of het 

bestuur daarover in gesprek wil gaan met de GVR. Antwoord van de voorzitter: ja, dat gaan 

we doen voor het jaar 2025 (agendapunt volgende AV). 

Verder zijn er geen vragen.  

 

14. Sluiting 

De voorzitter sluit de vergadering en dankt iedereen voor de aanwezigheid. 

 

Verslag: Claudia Smeenk 
Secretaris Golfvereniging Het Woold  
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Vastgesteld d.d.  ___ /___ /______ 
 
 
 
 
 
__________________________   __________________________ 
Voorzitter J.K. Jobse.           Secretaris C.E.L.M. Smeenk-van der Weijden 

 

http://www.golfbaanhetwoold.nl/

